

Title (en)
Hand protection device

Title (de)
Schutzworrichtung für die Hand

Title (fr)
Dispositif de protection pour la main

Publication
EP 1967085 A1 20080910 (FR)

Application
EP 08356037 A 20080307

Priority
FR 0701732 A 20070309

Abstract (en)

The device (1) has a rectangular protection sheet (2) with circular openings (4) that are aligned at a median transversal axis of the protection sheet. The openings separate the protection sheet into palmar and dorsal parts (2a, 2b). Hypoallergenic adhesive is coated on one of faces of the protection sheet. A peelable film (3) has longitudinal and transversal dimensions equal to that of the protection sheet. The film is superimposed on the face of the protection sheet that is coated with the hypoallergenic adhesive.

Abstract (fr)

Le dispositif de protection (1) comprend : une feuille de protection (2) présentant une forme générale rectangulaire, dans laquelle sont pratiquées quatre ouvertures circulaires (4) disposées de manière alignée au niveau de son axe transversal médian qui relie le milieu de chacune des longueurs, les quatre ouvertures (4) séparant la feuille de protection en une première partie dite partie palmaire (2a) et une seconde partie dite partie dorsale (2b) ; ladite feuille de protection (2) étant enduite sur l'une de ses faces d'un adhésif hypoallergénique ; et un film pelable (3) dont les dimensions longitudinale et transversale sont égales à celles de la feuille de protection (2) superposé sur la face de la feuille de protection enduite de l'adhésif hypoallergénique.

IPC 8 full level

A41D 19/00 (2006.01); **A63B 71/14** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A41D 13/082 (2013.01 - EP US); **A41D 19/0017** (2013.01 - EP US); **A63B 71/141** (2013.01 - EP US); **A63B 71/14** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] US 5781928 A 19980721 - AVILA LOUIS J [US]
- [A] JP 2001032116 A 20010206 - MIYA ISAMU
- [A] CA 2265303 A1 19991104 - POZZI CHASE [US]
- [A] US 4977621 A 19901218 - RICHARD J ROBERT [US]
- [A] FR 2812796 A1 20020215 - PLANQUE MICHEL [FR]
- [A] FR 2785820 A1 20000519 - OLIE FRANCK [FR]

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL NO PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA MK RS

DOCDB simple family (publication)

EP 1967085 A1 20080910; FR 2913314 A1 20080912; FR 2913314 B1 20090508; US 2008263746 A1 20081030; US 8065749 B2 20111129

DOCDB simple family (application)

EP 08356037 A 20080307; FR 0701732 A 20070309; US 4519908 A 20080310